
Besvarelse på høringsbrev knyttet til skolestruktur for 

Håvik skole og Avaldsnes skole  
 

 

Vorre og Austevik velforening stiller seg negativ til sammenslåingen av 

Håvik skole og Avaldsnes skole med konsekvens at Håvik skole nedlegges.  

 

Håvik er ei levende bygd i vekst. Det er stor utskifting av beboere i 

boligmassen, og barnetallet stiger fra år til år. En skolenedleggelse av Håvik 

skole er etter vår mening svært uheldig på flere områder:  

 Mer trafikk grunnet skyss av elever i et allerede belastet område. 

 Farligere skolevei for elevene og lengre avstand mellom venner. 

 Skolen er, sammen med Håvikhallen, samlingsplassen i Håvikbygda. 

Dette gjelder også for utflyttere fra Håvik. Håvik skole er stedet der 

grunnlaget for identiteten alle «håvikbuer» har i seg dannes.   

 Håvik blir over tid et mindre attraktiv område å bosette seg i. Dette vil 

gi utslag i lavere boligverdi. 

 Vi stiller oss spørrende til kommunens plan for den videre bruk av 

Håvik skole. Skoleområdet og Håvikhallen er i daglig i bruk på 

ettermiddagstid. 

 Det er noen holdepunkter som politikerne plikter å gi 

lokalbefolkningen. Det er trygghet for et sted å høre til. En skole som 

er nær nok til at det skaper den identiteten Karmøys befolkning 

trenger stabilitet på over lang tid. Ikke bare fra valg til valg på en 

politisk arena.    

 

Vi som bor her har valgt å bosette oss på Håvik hvor det er landlig og 

fint. Samtidig sentralt plassert ved store arbeidsplasser, T-forbindelsen og 

flott natur. Det er ikke sløsing med penger å beholde Håvik skole. Det er 

investering i fremtiden for den oppvoksende slekt – på kort og lang sikt.  

La oss få beholde nærskolen vår, der barna våre kan sykle og gå til skolen. 

Der vi kan møte naboen til gode felles opplevelser ved for eksempel 

tilstelninger som skolen så fint skaper - på skolen!  
 
Håvik 15.10.20 
 
På vegne av Vorre og Austevik velforening 
Leder Einar Andreassen  


